
Beste inwoners van  
Leopoldsburg en Heppen

Het is tijd voor ons eerste 
huis-aan-huisblad van 2023. 
De gemeenteraden brachten 
verschillende nieuwe punten met 
zich mee. Oude punten werden 
opnieuw onder de aandacht 
gebracht. Lees dus snel verder.

U heeft het waarschijnlijk al 
gemerkt: de lente is bijna in het 
land. Dat stemt zichtbaar geluk-
kig. In onze gemeente staan al 
snel de bermen, parken, perkjes 
en ook vele voortuinen vol met 
kleurrijke lentebloeiers. Wie door 
de gemeente wandelt, moet 
geen moeite doen om zich in 
een prachtig schilderij te wanen. 
Laten we onze gemeente groen 
houden. Dat proberen we al met 
ons laadpalenbeleid.

Graag nodigen we u uit voor 
onze Afhaalpastadag op 10 juni 
2023. Tot dan!

Beste wensen voor 2023!

N-VA Leopoldsburg wil meer  
publieke laadpalen

Wilt u ook een vlotte overgang naar een groener wagenpark? Dan is publiek beschikbare 
laadinfrastructuur noodzakelijk. Door onze tussenkomst op de gemeenteraad van februari 
2023 belooft het gemeentebestuur nu om een versnelling hoger te schakelen. Maar de weg 
naar de uiteindelijke doelstelling van meer dan tachtig laadpalen is duidelijk nog heel lang.

Zijn er al veel laadpalen in Limburg?
Gemeenteraadslid Toni Fonteyn: “Zeker. Het is opvallend dat vooral in Limburg vaak al  
meer publieke laadpunten staan dan de minister van Mobiliteit voorschrijft. Lommel, Pelt, 
Beringen, Lummen, Houthalen, Heusden en Genk zitten in de kopgroep. Maar spijtig  
genoeg is Leopoldsburg in onze provincie een van de achterblijvers.”

Waarom is N-VA Leopoldsburg zo’n voorstander van meer laadpalen?
Toni Fonteyn: “Laadpalen kunnen heel wat extra bezoekers naar onze gemeente lokken,  
want een laadbeurt duurt langer dan een tankbeurt. En hoe kan u uw tijd dan toch goed 
besteden? Door een bezoekje te brengen aan onze winkels, horeca of ons museum natuurlijk. 
Bovendien zijn we al een groene leefgemeente. Laat ons op het vlak van de energietransitie 
zo snel mogelijk aansluiten bij de kopgroep. Daarom vragen wij een duidelijk en concreet 
beleid aan het gemeentebestuur. We stellen vast dat de zaak intussen toch in een versnelling 
is gebracht dankzij het aandringen tot actie van de N-VA op de gemeenteraad.”

Dorinda 
Vandecauter 

Voorzitter 

Leopoldsburg heeft nood aan meer publieke laadpalen.”

Hoeveel laadpalen zijn er al in Leopoldsburg?
Toni Fonteyn: “Leopoldsburg heeft momenteel amper een tiental publieke laadpunten. 
N-VA Leopoldsburg vindt dat er voldoende laadpalen moeten staan:

    op het gemeenteplein;

    aan het station;

    aan het cultuurcentrum;

    aan het museum;

    aan de kerkpleinen in het Kamp en Heppen;

    op nog andere openbare plaatsen.”
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Everzwijnen(plaag):  
ze ploegen lustig voort
Eén van de troefkaarten van onze gemeente is het nabije  
natuuraanbod. Daarmee bent u het ongetwijfeld eens.  
Maar dat natuuraanbod betekent ook veel wild. Daar  
is zeker niets verkeerds mee, maar op het vlak van de  
everzwijnenpopulatie loopt het duidelijk mis. Op de  
gemeenteraad van oktober 2022 hebben we nogmaals  
aangedrongen op structurele oplossingen. Tevergeefs.  
Nochtans kan een afrastering alle problemen oplossen.

Everzwijnen in woonwijken
De populatie groeit exponentieel en de everzwijnen worden 
alsmaar stoutmoediger in hun zoektocht naar voedsel. U kan  
ze regelmatig in onze woonwijken spotten. En daar richten ze 
ware ravages aan. Door hun omvang zijn ze ook een gevaar voor 
de verkeersveiligheid. Een volwassen everzwijn weegt vaak meer 
dan honderd kilogram en kent geen verkeersregels.

Afrastering als oplossing
Wij stellen voor om het wild zoveel mogelijk in zijn natuurlijke 
habitat te houden. Plaats zoals veel landbouwers al doen  
een degelijke afrastering. Dan zijn mens en dier tevreden.  
We hebben geprobeerd om het gemeentebestuur te overtuigen 
van de noodzaak tot actie. Bijvoorbeeld door de plaatsing van 
een afrastering voor het fietspad Bosland (gepland in 2023). 
Voor het kleinwild kunnen er doorgangen voorzien worden. 
Maar tot nu toe blaast het bestuur hier warm en koud tegelijk. 

Maak gebruik van subsidies en initiatieven
Wij willen die aanpak doortrekken naar andere woonzones. 
Denk aan de Boskant of de militaire wijken. Daarnaast willen 
wij constructief samenwerken met andere randgemeenten. Het 
is daarvoor dat er subsidies en initiatieven op provinciaal en 
Vlaams niveau bestaan. Laat die middelen 
toch niet liggen. Het probleem stelt zich al 
veel te lang en moet opgelost worden.

Toni Fonteyn
Gemeenteraadslid

Dag Ellen, je bent afkomstig van Bonheiden. 
Hoe ben je in Leopoldsburg beland?

Ellen: “Na veel omzwervingen in de BSD 
(Duitsland) ben ik van Boom naar Leopolds-
burg verhuisd. Ik woon graag in ’t Kamp.  
Er is veel natuur en de mensen zijn  
vriendelijk. Daarenboven hangt er een fijne 
sfeer en heb ik hier veel echte vrienden.”

Waarom ben je lid geworden van de N-VA?

Ellen: “Ik ben lid van de N-VA-familie, 
omdat ik graag onder de mensen kom.  
Meehelpen aan activiteiten vind ik top.”

Kent u Ellen De Decker al?

   Naam:  
Ellen De Decker

   Echtgenoot: Ronny De 
Potter

   Huwelijksdatum:  
16 april 2022

   Geboorteplaats:  
Bonheiden

   Woonplaats:  
Leopoldsburg

leopoldsburg@n-va.be
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Wist u dat?
… u ons kan volgen op Facebook? Surf naar 
www.facebook.com/NVALeopoldsburg.

… wij een website hebben? Ga snel eens kijken: 
www.n-va.be/leopoldsburg.

… dankzij de N-VA de plassen en modder op 
de groenzone van het containerpark zijn 
aangepakt en de zone ook toegankelijker is 
gemaakt?

… u eenvoudig lid kan worden van de N-VA? 
Surf naar www.n-va.be/word-lid en schrijf 
u in. 

Dorinda 
Vandecauter 
Voorzitter

Jaaroverzicht 2022 (deel 2)
N-VA Leopoldsburg zat niet stil in 2022. Wij brengen u een overzicht van onze 

voornaamste werkpunten, verwezenlijkingen en interventies.

Veilige verkeerssituatie

De verkeerssituatie aan museum 
Liberation Garden is gewijzigd. Wij 
vragen correcte en doordachte  
aanpassingen, zonder het toerisme 
te fnuiken.

Militaire wijken

Meermaals drong de N-VA aan op 
een herwaardering van de militaire 
wijken. Daarvoor blijven wij ijveren.

Containerpark

De N-VA pleitte voor het behoud van het 
huidige containerpark. We willen niet 
dat onze inwoners in afwachting van het 
nieuwe park naar een containerpark in 
een buurgemeente moeten uitwijken.

Financiëel beleid

Herhaaldelijk hekelde de N-VA het  
financiële beleid: ongeplande uitgaven 
voor het cultuurcentrum, gebrekkige 
controle over de kerkbesturen en geen 
evenwicht in de financiën.

Everzwijnenplaag

Het bestuur aanvaardde onze voorstellen 
tot een diervriendelijke beheersing van  
de everzwijnenplaag. Omheiningen vormen 
de oplossing.

Afhaalpastabuffet

Laat u eens goed verwennen en 
kom naar ons allereerste  
Afhaalpastabuffet. Inschrijven 
kan door de QR-code te scannen, 
door een mailtje te sturen naar 
leopoldsburg@n-va.be of door 
een van onze bestuursleden aan 
te spreken. Pas na betaling is de 
inschrijving definitief. En zeiden 
we al dat het buffet het ideale 
vaderdaggeschenk is?

Wanneer? 10 juni 2023

Om hoe laat? Van 11 tot 14 uur

Waar? Museum MKOK  
(Burkelstraat 13 in Leopoldsburg)

Meer info? Bel naar 0474 37 66 02
Vergeet u niet in te schrijven. U heeft 
tot en met 31 mei 2023 de tijd.

N-VA Leopoldsburg nodigt u uit op haar Afhaalpastabuffet.

www.n-va.be/leopoldsburg
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


